
Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Suchohrad zo dňa 22.11.2019 

so začiatkom o 18.10 hod. 
 

Prítomní: 
- starosta obce Jozef Temer 
- poslanci: Andrea Grujbárová, Mgr. Zuzana Grujbárová PhD., Peter Mráz, Radoslav Tomášek, 

Jakub Tóth, Ján Vallo, Ing. Peter Višváder  
Ospravedlnený – poslanec Jakub Tóth, 
- občania obce uvedení v prezenčnej listine 
 
K bodu č. 1 - Zahájenie, určenie zapisovateľa a overovateľa zápisnice 
Starosta obce privítal poslancov a občanov. Za overovateľov zápisnice a uznesení určil Petra 
Mráza a Ing. Petra Višvádera,  za zapisovateľku určil Martinu Vasekovú. 
 
K bodu č. 2 – Schválenie programu 
Starosta oboznámil poslancov s programom zasadnutia a požiadal ich, aby sa po skončení 
zastupiteľstva zúčastnili pracovného stretnutia k poplatku za rozvoj, poplatku za komunálne 
odpady, dani z nehnuteľnosti a k návrhu rozpočtu. Informáciu o pracovnom stretnutí obdržali 
spolu s pozvánkou na dnešné zasadnutie. 
Poslankyne Andrea Grujbárová a Mgr. Zuzana Grujbárová PhD. Sa prihlásili o slovo, s tým že p. 
Grujbárová Andrea by chcela doplniť do programu bod pozemkové úpravy a Mgr. Zuzana 
Grujbárová PhD. by chcela do programu doplniť bod bezpečnosť v obci. Po krátkej diskusii 
súhlasili, aby tieto ich body boli taktiež predmetom pracovného stretnutia, ktoré bude 
nasledovať po skončení OZ. Starosta dal ešte raz o programe zasadnutia hlasovať.   
 
Program zasadnutia: 
 

1) Zahájenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2) Schválenie programu  

3) Kontrola uznesení  

4) Voľba hlavného kontrolóra  

5) Žiadosť o odpredaj elektrickej prípojky  

6) Vyhodnotenie verejnej súťaže na vývoz komunálneho odpadu na roky 2020-2022  

7) Oboznámenie so zákonom č. 371/2019 o požiadavkách na bezpečnosť detských ihrísk  

8) Záver  
 

UZN č. 40/2019 

OZ schvaľuje:  

program zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného dňa 22. novembra 2019, 
v nasledovnom znení 
 
Program zasadnutia: 
 
1) Zahájenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

2) Schválenie programu  

3) Kontrola uznesení  



4) Voľba hlavného kontrolóra  

5) Žiadosť o odpredaj elektrickej prípojky  

6) Vyhodnotenie verejnej súťaže na vývoz komunálneho odpadu na roky 2020-2022  

7) Oboznámenie so zákonom č. 371/2019 o požiadavkách na bezpečnosť detských ihrísk  

8) Záver  
 

Hlasovanie 
Počet 

poslancov 
Mená poslancov 

hlasovali 6 
 Andrea Grujbárová, Mgr. Zuzana Grujbárová PhD., Peter Mráz,  
Radoslav Tomášek, Ján Vallo, Ing. Peter Višváder 

neprítomný 1   Jakub Tóth 

za 5 
Andrea Grujbárová, Mgr. Zuzana Grujbárová PhD., Radoslav 
Tomášek, Ján Vallo, Ing. Peter Višváder 

proti   

zdržal sa  1 Peter Mráz   
 

 

K bodu č. 3 – Kontrola uznesení 
 
UZN č. 33/2019 vyhovenie protestu prokurátora na voľbu HK  – odpoveď zaslaná  

UZN č. 34/2019 zrušenie UZN č. 13/2019 voľba HK 

UZN č. 35/2019 vyhlásenie voľby HK  - splnené, informácia v bode č. 4 

UZN č. 36/2019 schválenie zásad odmeňovania obecného zastupiteľstva 

UZN č. 37/2019 zriadenie vecného bremena uloženie elektroenergetických zariadení – vecné 

bremeno zapísané 

UZN č. 38/2019 zápis z prieskumu trhu na zákazku „ Oprava strechy na MŠ“ víťazná ponuka 

Tomáš Martinec vo výške 2245,02 Eur – trvá 

UZN č. 39/2019 schválený zámer predaja nehnuteľnosti  parg. reg. „C“ 1971/10 o výmere 109 

m2 osobitným zreteľom – trvá 

 

K bodu č. 4 – Voľba hlavného kontrolóra (HK)  

Starosta informoval obecné zastupiteľstvo, že oznámenie o voľbe HK bolo zverejnené na 

úradnej tabuli obce, na webovej stránke obce a v regionálnom týždenníku Malacko č. 

40/2019, zo dňa 4.10.2019. Uznesením bola zriadená komisia na otváranie obálok. Do 

voľby hlavného kontrolóra sa prihlásil jeden uchádzač Ing. Silvia Kapašová. Ing. Silvia 

Kapašová sa ospravedlnila, že z vážnych rodinných dôvodov sa nemôže zúčastniť 

dnešného zasadnutia, nakoľko sa zúčastňuje poslednej rozlúčky s jej blízkou osobou. 

Zároveň informovala OZ, že od jej poslednej prezentácie sa u nej nič nezmenilo. 

Predseda komisie Ing. Peter Višváder odovzdal pred zasadnutím starostovi zápisnicu 

z otvárania obálok na voľbu HK, kde konštatuje, že uchádzač Ing. Silvia Kapašová splnila 

všetky stanovené podmienky a komisia odporúča postúpenie tejto uchádzačky do voľby 

hlavného kontrolóra. Zápisnicu podpísali predseda Ing. Peter Višváder a členovia Andrea 

Grujbárová a Radoslav Tomášek dňa 22.11.2019. Starosta sa spýtal poslancov, či má 

niekto pripomienky k voľbe HK, alebo či sa môže pristúpiť k hlasovaniu. O slovo sa 

prihlásila poslankyňa Andrea Grujbárová a spýtala sa, či to nebude problém, keď nebude 

prezentácia, nakoľko v uznesení z minulého zastupiteľstva k voľbe HK, bolo definované, 



že bude aj prezentácia jednotlivých uchádzačov. Po krátkej diskusii sa poslanci dohodli, 

že budú akceptovať prezentáciu zo zasadnutia OZ, zo dňa 17.4.2019.  

      

UZN č. 41/2019 

OZ akceptuje  

Prezentáciu jedinej uchádzačky Ing. Silvii Kapašovej zo zasadnutia OZ zo dňa 17.4.2019 

 

Hlasovanie 
Počet 

poslancov 
Mená poslancov 

hlasovali  6 
 Andrea Grujbárová, Mgr. Zuzana Grujbárová PhD., Peter Mráz,  
Radoslav Tomášek, Ján Vallo, Ing. Peter Višváder 

neprítomný 1   Jakub Tóth 

za 6 
Andrea Grujbárová, Mgr. Zuzana Grujbárová PhD., Peter Mráz, , 
Radoslav Tomášek, Ján Vallo, Ing. Peter Višváder 

proti   

zdržal sa    
 

Následne dal hlasovať o schválení Ing. Silvii Kapašovej za hlavnú kontrolórku obce. 

 

UZN č. 42/2019 

OZ schvaľuje  

za hlavnú kontrolórku obce Suchohrad na funkčné obdobie od 1.12.2019 do 30.11.2025 s 

výškou pracovného úväzku 0,25 Ing. Silviu Kapašovú 

 

Hlasovanie 
Počet 

poslancov 
Mená poslancov 

hlasovali  6 
 Andrea Grujbárová, Mgr. Zuzana Grujbárová PhD., Peter Mráz,  
Radoslav Tomášek, Ján Vallo, Ing. Peter Višváder 

neprítomný 1   Jakub Tóth 

za 2  Ján Vallo, Ing. Peter Višváder 

proti 4 
Andrea Grujbárová, Mgr. Zuzana Grujbárová PhD., Peter Mráz, 
Radoslav Tomášek 

zdržal sa  0  

 

Starosta upozornil, že kandidátka, ktorá bola, splnila všetky náležitosti a konštatoval, že 

UZN č. 42/2019 nebolo schválené. 

 

18.36 hod odišiel Ing. Peter Višváder 

 

K bodu č. 5 – Žiadosť o odpredaj elektrickej prípojky 

Starosta informoval poslancov o žiadosti p. Lachkoviča na odkúpenie el. prípojky. Za 

odkúpenie p. Lachkovič ponúkol sumu 300 Eur. Ide o el. prípojku, na ktorú má v súčasnosti p. 

Lachkovič uzavretú zmluvu o spoločnom využívaní veci a zároveň je jediný, ktorý túto el. 

prípojku na odber el. energie využíva. Po krátkej diskusii a vyjadrení sa aj p. Lachkoviča, všetci 

s odpredajom el. prípojky súhlasili, následne nastala diskusia o cene. Za pripojenie obec 

zaplatila sumu 209,70 Eur Západoslovenskej distribučnej. Za vybudovanie prípojky obec 

zaplatila 1268,99 Eur, ale zároveň starosta informoval, že p. Lachkovič všetky náležitosti okolo 



pripojenia vybavil a v prípade, že v lokalite, kde sa nachádza rodinný dom p. Lachkoviča budú 

vybudované el. prípojky, p. Lachkovič využije toto pripojenie a pre obec bude táto el. prípojka 

zbytočná. Po krátkej diskusii sa dohodli, že za predaj dočasnej el. prípojky zaplatí p. Lachkovič 

obci 209,70 Eur za pripojenie a časť nákladov na vybudovanie vo výške 400 Eur.  

 

UZN č. 43/2019 

OZ schvaľuje 

Predaj dočasnej stavebnej el. prípojky odberné miesto 24ZZS4000102877G p. Lachkovičovi 

bytom Plavecký Štvrtok 552, ktorý je v súčasnosti nájomcom uvedenej prípojky za cenu  

609,70 €.  

 

Hlasovanie 
Počet 

poslancov 
Mená poslancov 

hlasovali  5 
 Andrea Grujbárová, Mgr. Zuzana Grujbárová PhD., Peter Mráz,  
Radoslav Tomášek, Ján Vallo,  

neprítomní  2   Jakub Tóth, Ing. Peter Višváder 

za 5 
Andrea Grujbárová, Mgr. Zuzana Grujbárová PhD., Peter Mráz,  
Radoslav Tomášek, Ján Vallo, 

proti 0  

zdržal sa  0  

 

 

K bodu č. 6 – Vyhodnotenie verejnej súťaže na vývoz komunálneho odpadu na roky 2020-

2022 

Starosta informoval OZ, že zmluva s firmou Tekos, ktorý vyváža v obci komunálny odpad 

nebola na rok 2019 podpísaná, vývoz sa v súčasnosti realizuje na základe objednávok 

vyhotovených podľa cenovej ponuky Tekosu (mesačne je to paušálne cca 1740 Eur) a na 

základe toho a aj povinnosti, ktorá vyplýva starostovi obce zo zákona o verejnom obstarávaní 

vyhlásil verejnú súťaž na „Zber, prepravu a zneškodňovanie komunálneho odpadu v obci 

Suchohrad.“ Starosta komunikoval s dvomi firmami, s firmou Tekos, a s firmou FCC, v posledný 

deň súťaže prišla len jedna ponuka od firmy Tekos a od firmy FCC prišla odpoveď, že sa firma 

FCC nezúčastní vyhlásenej súťaže. Obec by musela akceptovala navrhnuté ceny firmy Tekos, 

ktorý sa do súťaže prihlásil s ešte vyššou ponukou akú má v súčasnosti obec od firmy Tekos na 

vývoz a likvidáciu komunálneho odpadu a účelom verejnej súťaže je vysúťažiť pre obec čo 

najnižšiu cenu a čo najvýhodnejšie podmienky. Starosta sa dnes stretol s p. Elizovou, 

obchodnou zástupkyňou firmy FCC, že  za akých podmienok by vyvážali komunálny odpad 

obci. Jednou z podmienok v súťaži bolo aj dodanie nových nádob na komunálny odpad, čo 

v súčasnosti po požiari vo firme FCC, v Zohore nevie zabezpečiť, preto sa do súťaže nezapojili. 

Starosta sa na základe týchto informácií a cenovej ponuke firmy Tekos rozhodol, že verejnú 

súťaž na „Zber, prepravu a zneškodňovanie komunálneho odpadu v obci Suchohrad“ zruší. P. 

Elízová prisľúbila starostovi, že na budúci týždeň pošle cenovú ponuku. Firma FCC by obci 

účtovala paušálny poplatok. Nastala diskusia ohľadom firmy Tekos, ktorá v súčasnosti vyváža 

komunálny odpad v obci. Na záver diskusie starosta informoval, že v prípade zmeny 

dodávateľa, ktorý bude vyvážať komunálny odpad, bude treba riešiť aj nádoby na komunálny 

odpad, ktoré majú niektorí občania v prenájme od firmy Tekos.   



 

 

 

K bodu č. 7 Oboznámenie so zákonom č. 371/2019 o požiadavkách na bezpečnosť detských 
ihrísk  

Starosta informoval o zákone č. 371/2019 o požiadavkách na bezpečnosť detských ihrísk, ktorý 

nadobúda platnosť od 1.1.2020, týmto zákon sa sprísňujú kritéria na bezpečnosť na detských 

ihriskách. Každé detské ihrisko musí mať svoj názov, prevádzkovateľa a spĺňať požiadavky na 

bezpečnosť. Niektoré detské prvky, ktoré sú umiestnené v obci sú po kontrole odborne 

spôsobilou osobou nevyhovujúce a z tohto dôvodu ich obec bude likvidovať. Nastala diskusia 

o podmienkach a požiadavkách k uvedenému zákonu. Na záver sa poslanci so starostom 

dohodli, že pôjdu spolu pozrieť miesto, kde by malo byť osadené workoutové ihrisko, (ide 

o pozemok p. Černého, ktorý súhlasil s použitým jeho pozemku na osadenie workoutového 

ihriska) vyberú presné miesta osadenia a následne zamestnanci obce zabetónujú patky 

a firma, ktorá zvíťazila v súťaži osadí wokroutové prvky. 

 

 

K bodu č .8 - Záver 

O 19.25 hod. starosta poďakoval prítomným poslancom za účasť a ukončil zasadnutie. 
 
 
 
V Suchohrade, dňa 23.11.2019 
 
 
 
 
Zapísala:  Martina Vaseková                                       Overovatelia:  
 
 
 
 
 
  
S uzneseniami súhlasí                                   Peter Mráz 
Jozef Temer 
starosta obce  
 
 

                                       Ing. Peter Višváder 


